
 PROTOKÓŁ  Nr L/2022 
z obrad  L sesji korespondencyjnej Rady Gminy  Daszyna  

w dniu  4 marca 2022 r. 
 

    Punkt 1 porządku obrad: otwarcie obrad 
Przewodnicząca Rady –Renata Krokos  otworzyła obrady  L korespondencyjnej sesji Rady 
Gminy Daszyna. Powitała radnych, Wójta i pracownika ds. obsługi rady. W związku z 
narastającym zagrożeniem czwartą falą COVID-19 i mając na uwadze bezpieczeństwo 
uczestników obrad, L sesja  Rady Gminy Daszyna zwołana została w trybie 
krespondencyjnym.  
 
Radni otrzymali  projekty uchwał wraz  z uzasadnieniami. Do materiałów załączone zostały 
imienne karty do głosowania.  
 
Radni projekty uchwał omówili  na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 
Daszyna. 
 
Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia kopert z kartami z głosowania. 
 
Wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi  kartami do głosowania  

zawierającymi  wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał.  W  związku z 

powyższym zachowane zostało kworum, a obrady L  korespondencyjnej sesji były ważne do 

podejmowania uchwał .  

 

Punkt 2 porządku obrad: przedstawienie porządku obrad.  
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na  
    lata 2022-2036. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Daszyna na 2022 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego  
    Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących  
    fundusz sołecki w budżecie gminy Daszyna na 2023 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego  dla członków  
    ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Daszyna. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty  
    przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady  
    prowadzenia takiego handlu w wyznaczonym miejscu.  
9. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLIX z 28 stycznia 2022 r. 
10. Zakończenie obrad. 
 
 
 
 
 
 



Punkt 3 porządku obrad:  uchwała w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Daszyna na lata 2022-2036. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
Za                            7    Radnych 
Przeciw                  7    Radnych 
Wstrzymał się       1    Radny 
Uchwała nie została  przyjęta. 
 
Punkt 4 porządku obrad: uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                            7    Radnych 
Przeciw                  7    Radnych 
Wstrzymał się       1    Radny 
Uchwała nie została  przyjęta. 
 
Punkt 5 porządku obrad: uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                            7    Radnych 
Przeciw                  8    Radnych 
Wstrzymało się     0    Radnych 
Uchwała nie została  przyjęta. 
 
Punkt 6 porządku obrad: uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków 
stanowiących     fundusz sołecki w budżecie gminy Daszyna na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                            0    Radnych 
Przeciw                  9    Radnych 
Wstrzymało się     6    Radnych 
Uchwała nie została  przyjęta. 
 
Punkt 7 porządku obrad: uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego  dla członków 
ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Daszyna. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                            15    Radnych 
Przeciw                    0    Radnych 
Wstrzymało się      0    Radnych 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie . 



Punkt 8 porządku obrad: uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu    w 
piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego 
zasady prowadzenia takiego handlu w wyznaczonym miejscu.  
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                             6    Radnych 
Przeciw                    9    Radnych 
Wstrzymało się      0    Radnych 
Uchwał nie została przyjęta. 
 
W odniesieniu do powyższej uchwały Przewodnicząca poinformowała, że w wyniku 
przeprowadzonych dyskusji na komisji wspólnej poprzedzającej sesję Rada Gminy stwierdziła, 
że teren przeznaczony na miejsca handlowe powinien być utwardzony. W związku z tym radni  
oczekują na wskazanie takiego miejsca i wtedy radni poprą  wyznaczenie tego miejsca. 

 

Punkt 9 porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad sesji 
 
Radni nie wnieśli uwag  do treści  protokołu Nr XLIX z 28 stycznia  2022 r. i  tym samym należy 
uznać protokół za przyjęte.  
 
Przewodnicząca udzieliła głosu Wójtowi Gminy. 
Wójt Gminy: Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, Sołtysi oraz Mieszkańcy chciałbym 
zaapelować o  pomoc w działaniu, które podjęliśmy, jeżeli chodzi o pomoc dla uchodźców       
z Ukrainy. Obecnie mamy zakwaterowaną grupę uchodźców w budynku laboratorium w 
Daszynie. Przygotowujemy się do przyjęcia kolejnej grupy i zakwaterowania w budynku DPS-u 
w Drzykozach. W związku z tym prosimy o pomocy rzeczową, jak również finansową, jeżeli 
ktoś będzie miał takie życzenie. Wpłat będzie można dokonywać na wyodrębnione  konto 
Stowarzyszenie Skarb Malucha w Daszynie. Myślę, że jeżeli chodzi o obecną sytuację, bardzo 
serdecznie, dziękuję za zaangażowanie, bo naprawdę wszyscy solidarnie działamy zarówno 
nasza gmina, jak również gminy ościenne i cała Polska łączą się  w  pomoc dla Ukrainy. Myślę, 
że, solidaryzując się z tym narodem, teraz w tym momencie pokazujemy, że ta jedność jest 
ponad granicami. To jest dla całej Europy, przykład tego, że możemy powstrzymać tego 
agresora, który zagraża Ukrainie, ale również całe Europie.” 

 

Przewodnicząca zapytała Wójta ile w tej chwili na naszym terenie przebywa uchodźców z 

Ukrainy?  

Wójt odpowiedział, że obecnie są 22 osoby, ale mamy informacje, że jadą 2 autobusy, to 

będzie około 40 osób. Bywa tak, że osoby przyjeżdżają do nas i otrzymują propozycję 

lepszych warunków np. w mieszkaniach osób indywidualnych i jadą dalej w Polskę. 

 

Przewodnicząca zapytała czy został już powołany koordynator, który będzie zawiadywał  

sytuacją dotyczącą uchodźców na teren gminy zgodnie z tym, co wnioskowali radni na 

ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji.  

 



Zapewnienie tak licznej grupie osób godnego pobytu oraz zorganizowanie wsparcia  wymaga 

koordynacji, bo nie wiadomo ile to potrwa. Wszyscy są zgodni, że powinien być powołany 

koordynator. Obecna sytuacja jest daleko niezadowalająca, bo np. radni sołtysi do chwili 

obecnej nie dostali informacji w jaki sposób można pomóc, z czym mogą wejść do ludzi, o co 

prosić. Nie można doprowadzić do zwożenia niepotrzebnych, które za chwilę zostaną 

wyrzucone. Jest wola pomocy, niech ona będzie skuteczna, ale  nie szkodząca gminie. W 

przeciwnym razie  po wyjeździe tych ludzi gmina zostanie ze śmieciami i poniesie  koszty ich 

wywozu.  

 

Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o koordynowanie całą sytuacja związaną z przyjęciem 

uchodźców, zajmuje się Sekretarz gminy -Mariusz Gralewski. Uchodźcami zakwaterowanymi  

w budynku laboratorium w Daszynie zajmuje się Stowarzyszenie Skarb Malucha . Jest bardzo 

dużo osób indywidualnych, które przychodzą, pomagają, organizują zbiórki. Na Facebooku 

Stowarzyszenie Skarb Malucha informuje, co jest potrzebne. Pomoc zadeklarowały również 

firmy działające na terenie gminy, np.  Animex oferuje pomoc żywnościową.  Wójt 

podziękował osobom, które pomagały przy sprzątaniu pomieszczeń w budynku w 

Drzykozach na przyjęcie uchodźców. Pomagało bardzo dużo osób sąsiednich sołectw. Jest 

bardzo duży odzew pomocy na rzecz uchodźców w naszej gminie. Może ktoś uważa, że jest 

pewien chaos, ale to wynika po prostu z tego, że każdy na swój sposób chce pomóc. Za każdą 

formę pomocy ogromne podziękowania. W razie potrzeby można bezpośrednio kontaktować 

się z Wójtem, Sekretarzem lub  członków stowarzyszenia. 

 

Przewodnicząca poprosiła, aby takie informacje przesyłać na bieżąco radnym drogą meilową, 

i sołtysom telefonicznie ponieważ  nie wszyscy posiadają i korzystają z Facebooka. Kiedy 

zostanie założone konto przez Stowarzyszenie Skarb Malucha, na które będzie można 

dokonywać wpłaty. Pieniądze są bardzo potrzebne i zbiórki już zostały uruchomione. 

 

Wójt odpowiedział, że urząd nie może  wyodrębnić  konta na tego rodzaju zbiórkę.  

W związku z tym Stowarzyszenie czyni przygotowania  żeby ten numer konta utworzyć. Jak 

tylko wszystko zostanie załatwione będzie przekazane do publicznej wiadomości.   

 

Przewodnicząca stwierdziła, że pomoc jest bardzo potrzebna, ale należy pomagać w sposób 

mądry i przemyślany. Wszyscy musimy wypracować jakiś sposób, żeby ta sytuacja się 

unormowała. Najważniejsze jest to, że chcemy pomóc, że pomagamy i że ci ludzie u nas 

dobrze się czują. Prosimy jeszcze raz o to, żeby włączyć się w akcje pomocy. Tak jak 

słyszeliśmy, tutaj ludzie do nas będą napływać i będą przez dłuższy czas, dlatego pomoc musi 

być rozłożona w czasie, nie wszystko naraz. Korzystając z okazji, że 11 marca mamy dzień 

sołtysa, jako przewodnicząca rady w imieniu całej rady składam wszystkim sołtys  

życzenia wszystkiego najlepszego w tak ciężkiej pracy i przede wszystkim, aby wszyscy sołtysi 

czuli się potrzebniej, czuli się rozumiani przez swoich mieszkańców i doceniani, wszystkiego 

dobrego i dużo zdrowia.  



Wójt przyłączył się do wszystkich życzeń dla sołtysów z okazji ich święta .  

Następnie zwrócił się z prośbą do druhów z Ochotniczej Straży Pożarnych o zaangażowanie 

się w zakresie pomocy dla uchodźców, aby odciążyć Panie, które są zaangażowane od 

początku.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że nie tylko OSP, ale również koła gospodyń wiejskich           

z pewnością aktywnie włączą się w pomoc. Niezbędna jednak jest informacja w jakiej formie, 

w jakim czasie i gdzie jest pomoc potrzebna. Dlatego konieczne jest powołanie 

koordynatora, który będzie tym kierował. 

 

Punkt 10 porządku obrad: zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła L korespondencyjną 

sesję Rady Gminy Daszyna. 

 
Protokołowała: D.Kaźmierczak  
 

 


